

《单词百科:remotion是什么意思?remotion怎么发音?remotion的解释和用法》

英语单词remotion是什么意思?remotion怎么读?remotion怎么发音?简答网为您整理了remotion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



remotion怎么读

remotion的读音:[r 'm n]

remotion的意思

1、n.移动,移居;

remotion的近义词

1、removal n.移动;调动;去除;除去;消除;清除;免职;解职;搬迁

remotion的双语例句

1、The appearance of Software Defined Radio marks the third transform of the wireless communications from simulation to digital, from immobile to remotion, from hardware to software, it is also consided the third generation wireless communication technology after the simulation communications, digital communications.

软件无线电的出现是无线电通信从模拟到数字、从固定到移动后，由硬件到软件的第三次变革，被认为是继模拟通信技术、数字通信技术之后的第三代无线通信技术。

2、Reason of the Southward Remotion Economic Center in Ancient China

论中国古代经济重心南移的原因

3、The system took the wireless LAN, Bar-code and remotion calculating, and Winsock technologies to build server and client programs to realize data transfer between three subsystems, also took these three subsystems closely combine to work availably and rapidly.

系统采用了条码技术、移动计算技术和WinSock技术，分别建立了服务端和客户端程序，实现了各个子系统之间的数据传递，并将这三大子系统紧密地结合起来进行有效而快捷的工作。

4、Ultimately, the remotion, bandwidth utilization and comprehensive load of the node are selected as the parameters and are quantified.

最终选取节点移动性、带宽利用率和节点的综合负载三个路由度量参数并将其量化。

5、The elevation of the recrystallization temperature could mainly attributed to the Sc.6. The recrystallization mechanism of Al-Mg and Al-Mg-Sc alloy include nucleation of grain boundary remotion and combination-grow up of subgrain.

稳定化退火过程中，铝镁及铝镁钪合金的再结晶机制有晶界弓出形核及亚晶合并长大。

6、As the important factor in the exchange process between the solid earth surface and the atmosphere, soil moisture has effect on the land surface hydrology, the remotion of water, C-circulation.

土壤湿度是陆地和大气能量交换过程中的重要因子，并对陆地表面蒸散、水的运移、炭循环有很强的控制作用。

7、It has many merits, such as small volume, convenient control, fast measurement velocity, prefect precision, and using USB for communications, so it is convenient for remotion.

仪器具有体积小、操作方便、测量速度快、精度高的优点，并且是基于USB接口的数据通信，易于移动。

8、Discussion on the Disturb Factors and Remotion Methods of Radio Tunnel Perspective

论影响无线电波坑透的干扰因素及排除方法

9、Based on the demands for network, distribution and remotion in these days and our research object embedded WEB transducer, the project is designed to research remote supervisory system based on ethernet in the paper and discuss relative technology of their layers' information exchange.

本课题基于当前社会对网络化、分布化和远程化的要求，以嵌入式WEB传感器为研究对象，讨论了基于以太网的远程测控系统的方案，并论述了各层之间信息交换的相关技术。

以上是简答网为您整理的remotion怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于remotion

的用法、remotion的释义、re

motion的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/remotion>